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Abstract (en)
In a regenerable soot filter for the exhaust gas of diesel engines, the thermally insulated housing (1) is divided into a box-shaped main part (2)
and an end face cover (3'). The combustion chamber for burning the catalytically deposited soot particles has the form of a separate combustion
chamber (11') which is separated from the housing (1) and is combined with the filter bodies (14) to form a unit which is held in a detachable
manner in the housing (1). <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einem regenerierbaren Rußfilter für das Abgas von Dieselmotoren ist das wärmeisolierte Gehäuse (1) in einen kastenförmigen Hauptteil (2)
und einen stirnseitigen Deckel (3') geteilt. Der Brennraum für das Verbrennen der katalytisch abgeschiedenen Rußpartikel hat die Form einer
separaten Brennkammer (11'), die vom Gehäuse (1) getrennt und mit den Filterkörpern (14) zu einer lösbar im Gehäuse (1) gehaltenen Baueinheit
zusammengefaßt ist.
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